
ZAPISNIK 

s 10. radne sjednice Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj održane u nedjelju 09.07.2023. u 19:30  

 

Na sjednici su bili prisutni sljedeći članovi vijeća: Maja Glavaš, Marina Tomljanović, Hrvoje Bezjak, 

Goran Ažić, Ante Turina i Gordana Samaržija. Svoj izostanak je opravdala Katarina Međeral.  Na 

sjednici su bili prisutni gosp. Dragičević, predsjednik DVD-a Sveti Juraj te dvojica mještana Svetog 

Jurja koji su se prethodno najavili za sudjelovanje. 

Predsjednica MO -a otvorila je 10. radnu sjednicu Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj te predložila 

dnevni red:  

DNEVNI RED 

  
1. Usvajanje zapisnika s 8. i 9. radne sjednice MO Sveti Juraj  

2. Potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva Sveti Juraj  

3. Naplata parkinga u Svetom Jurju  

4. Ljetna škola Božin porat u Svetome Jurju (prezentacija)  

5. Razno  
 

 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. i 9. radne sjednice MO Sveti Juraj 

 

Zapisnik s 8. i 9. radne sjednice MO Sveti Juraj je jednoglasno prihvaćen. 

 

2. Potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva Sveti Juraj 

 

Gospodin Dragičević je objasnio probleme s kojima se susreće DVD Sveti Juraj. Istaknuo je problem 

štete koja je nastala nakon zimskog mesopusta. Šteta je nastala nakon što je zapaljena baklja te su 

oštećena garažna vrata DVD-a Sveti Juraj. Račun u iznosu od 1.880,00 Eur je plaćen iz sredstava DVD-

a Sveti Juraj. Gosp. Dragičević je priložio račun navedenoga troška (Prilog br.1) te zatražio da 

navedeni iznos bude refundiran od strane Grada.  

Članovi Mjesnog odbora su se složili da se navedeni incident dogodio zbog propusta organizatora koji 

nije angažirao redare. Gospodin Dragičević je zatražio da ubuduće bude angažirana zaštitarska tvrtka 

ukoliko će se u prostoru DVD-a Sveti Juraj održavati manifestacije.  

Dvorana vatrogasnoga doma ima oštećenja (oštećenja na zidovima nastala od vode i ostala 

oštećenja), a između ostaloga dvorana zahtjeva redovno godišnje održavanje.  

Ostali zahtjevi DVD-a su postavljanje znaka „ Vatrogasni put“ kod Pizzerije Adria kako ne bi imali 

probleme prilikom prolaska sa vatrogasnim vozilom. 

Od GKD-a d.o.o. Senj traže odobrenje za korištenje vode iz hidranta za potrebe čišćenja centra. 



Traži se povećanje mjesečne naknade koju financira grad Senj (sadašnja naknada 4.800,00 kn) jer 

sadašnja naknada ne pokriva sve izdatke koju DVD Sv. Juraj ima.  

Mjesni odbor će prema GKD-u ići sa zahtjevom da se mjesto Sv. Juraj pere dvaput tjedno.  

3.  Naplata parkinga u Svetome Jurju 

Predsjednica MO je dobila mnoštvo pritužbi i primjedbi od strane mještana, ali i posjetitelja vezanih 

uz naplatu parkinga u Svetome Jurju. Navela je na što se odnose pritužbe:  

1. naplata 0/24 

Mještani i posjetitelji se žale na naplatu parkinga tijekom cijeloga dana i ističu kako čak je čak i u 

nekim većim turističkim mjestima vrijeme naplate skraćeno, odnosno da se parking ne plaća tijekom 

noćnih sati 

2. iscrtanost parkinga 

3. nedovoljno razrađen plan naplate (neiskomuniciran način naplate s mještanima),  

4. naplata parkinga kod groblja 

Župnik je iskazao svoje nezadovoljstvo ovim činom naplate parkinga kod groblja, a i ostali 

mještani smatraju da taj čin naplaćivanja parkinga kod groblja vrijeđa dostojanstvo svakoga 

čovjeka u Svetome Jurju. Sve mještane zanima što će se dogoditi u slučaju kada se napune 

kapaciteti parkinga u Svetome Jurju, odnosno kada se napuni parking na Rivi i kod groblja i gdje 

će se parkirati vozila osoba koja dolaze na pogreb  u tome slučaju. 

5. nedovoljno parkirnih kapaciteta  

Mještani isto tako negoduju zbog premalo iscrtanih parkirnih mjesta i postavljaju pitanja što će se 

dogoditi kada ti kapaciteti budu popunjeni i gdje će se tada vozila parkirati s obzirom na to da se 

sva ostala vozila parkirana izvan označenih mjesta u Svetome Jurju kažnjavaju od strane Policije.  

6. izdavanje kazni za nepropisno parkiranje 

Mještani se žale na kazne koje su dobili tijekom dva dana kada je Policija krenula u izdavanje 

kazni za sva vozila koja su parkirana izvan označenih parkirnih mjesta unutar centra Svetoga Jurja 

(od ulaska u Sveti Juraj (na Banji) do izlaska iz Svetoga Jurja (u ulici Kotlina). Mještani postavljaju 

pitanje zašto zakon nije bio provođen do sada i zašto se baš sada krenulo s time. Turisti su se 

javili s pritužbama kako već godinama parkiraju na istom mjestu te kako su dobili kaznu bez 

ikakvog upozorenja.  

7. nemogućnost kupnje godišnjih karata za sve mještane Svetoga Jurja 

Mještani negoduju i zbog toga što samo stanovnici tri ulice u Svetome Jurju imaju pravo na 

kupnju godišnje karte.  

Mještanin Petar Rukavina je iskazao svoje negodovanje zbog nemogućnosti kupnje mjesečne ili 

godišnje parkirne karte za one mještane koji ne žive u centru, odnosno za  one koji žive u jednom od 

naselja Sv. Jurja.  Hrvoje Bezjak je iznio primjer naplate parkinga u Novome Vinodolskom u kojem svi 

mještani Novog Vinodolskog imaju pravo na kupnju godišnje karte u iznosu 80 €. Hrvoje Bezjak je 

istaknuo i da za parking na Rivi nisu uređeni imovinsko-pravni odnosi odnosno da za navedeni prostor 

parkinga nije utvrđena katastarska čestica  već se smatra morem.  

Predsjednica je pročitala Zahtjev za pristup vozilu u svrhu ribolova (Prilog br.2) koji su joj uputili ribari 

Svetoga Jurja, a osobno joj uručio jedan od ribara, Ante Stanić. Ribarima je onemogućen besplatan 



pristup plovilu s osobnim vozilom. Ribari takvu naplatu smatraju besmislenom i traže da im se za 

vrijeme obavljanja njihove djelatnosti ne naplati novčana naknada za parking vozila.  

Goran Ažić je istaknuo da je izostala prethodna analiza koja bi uključila broj stanovnika u centru, broj 

turista i potrebe parkinga u samome mjestu. Goran Ažić ističe da bi se  prethodnom analizom došlo 

do zaključka da se prije svega trebalo donijeti prometno rješenje za cijelo mjesto kako bi se spriječili 

nastali problemi.  

Svi članovi MO složili su se s time da se u razradu plana naplate parkinga trebalo krenuti prije ljeta 

kako bi se svi problemi iskristalizirali do sezone i kako u sezoni ne bi došlo do nastale eskalacije. MO 

Sveti Juraj već od prve sjednice traži donošenje prometnoga rješenja za Sveti Juraj, traži veći broj 

pješačkih prijelaza u Svetome Jurju, pojačavanje signalizacije (vertikalne i horizontalne), veći broj 

upozoravajućih semafora i znakova.. Članovi MO istaknuli su kako su na jednoj od sjednica, na kojoj 

su bili nazočni gradonačelnik i predsjednica GKD-a, podržali ideju naplate parkinga, ali su se nadali da 

će prije provedbe iste biti dobro osmišljen i iskomuniciran plan naplate sa svim obrtnicima, 

ugostiteljima i mještanima Svetoga Jurja te da će svi mještani biti u mogućnosti kupiti povlaštenu 

kartu. MO Sveti Juraj želi sazvati Zbor građana te zahtjeva  dolazak predstavnika gradske vlasti i 

Gradskog komunalnog društva da se razjasne nedoumice i da mještani dobiju odgovore na svoja 

pitanja.  

4. Ljetna škola Božin porat u Svetome Jurju (prezentacija) 

Predsjednica MO prezentirala je ukratko Ljetnu školu Božin porat u Svetome Jurju koja bi se trebala 

održati od 24. do 28. srpnja, a namjenjena je za sve učenike od 6 do 14 godina. Održavanje ljetne 

škole Božin porat inicijativa je profesora PŠ Sveti Juraj, Ane Škrgatić Bajrović i Darjana Bajrovića te će 

se u organizaciji OŠ S. S. Kranjčevića i Hrvatskog saveza brodomaketara održati u PŠ Vjenceslava 

Novaka Sv. Juraj. MO se složio kako je navedena inicijativa hvalevrijedna te kako obogaćuje ljetni 

program Svetoga Jurja. MO traži od pomoć od Grada u vidu donacije hrane i pića za sve sudionike 

ljetne škole za vrijeme trajanja radionica.  

5. Razno 

Mještanin Ivica Dragičević je istaknuo problem s neispravnim kablovima koji provode električnu 

energiju na mjestima gdje su ukradeni kandelabri na vidikovcu. MO će o tome obavijestiti komunalne 

redare.  

 

 

Sjednica je završila u 21:15 sati.  

 

ZAPISNIK SASTAVILA:  

Marina Tomljanović 

 

PREDSJEDNICA:  

Maja Glavaš 

 



 

PRILOG BR. 1.  

 



 

PRILOG BR. 2 

 

 


